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Teatre Lliure de Montjuïc 
 
Carrer Montseny, 47

www.teatrelliure.com 
 
Telèfon 932 387 625 
WhatsApp 664 862 464

Com s’hi arriba? 
Metro L3 Fontana

Bus 22, 24, 27, 39, 114, D40, V17, V15

Bicing carrer Gran de Gràcia, 91 i 155; carrer del Canó, 1



Sinopsi de Carlota Subirós Bosch 
El 2 de desembre de 1969, el cantant Paco Ibáñez 
va fer un concert al teatre Olympia de París. 
Paco Ibáñez és valencià, 
es va criar al País Basc 
i els seus pares es van exiliar a França 
després de la Guerra Civil espanyola. 
El concert es va convertir 
en un símbol de l’esquerra antifranquista.

Set anys més tard, el 2 de desembre de 1976,  
es va estrenar el primer espectacle del Teatre Lliure,  
un projecte amb tota l’energia  
que va sorgir després que Franco morís. 
El Lliure de seguida es va convertir en el model 
d’una manera de viure i d’entendre el teatre. 

Avui, la coincidència de dia del desembre 
pren un sentit especial 
i ens plantegem algunes preguntes.

On és Olympia per a cadascú de nosaltres?  
És un lloc del passat o és un somni del futur?  
O és una vivència del present?  
On és aquest lloc de trobada  
on podem compartir desitjos, somnis, referents? 
 

Obra produïda pel Teatre Lliure
Creada i dirigida per Carlota Subirós
Interpretada per Lurdes Barba, Paula Jornet, Vicenta Ndongo,
Neus Pàmies, Alba Pujol i Kathy Sey.

Olympia
Funció accessible

Lloc: Teatre Lliure de Gràcia 
Dia:	divendres 17 de gener  
	 audiodescripció i sobretítols adaptats 
Hora: 19:00 hores 
Idioma: En català 
Durada: 1 hora i 20 minuts

Mesures d’accessibilitat
—	Reserves per a persones en cadira de rodes  
	 (telèfon 93 289 27 70) 
—	Guia d’anticipació
 —	Places d’aparcament reservades
—	Ascensor accessible
—	Sistema d’assistència auditiva
—	Sobretítols adaptats
—	Audiodescripció
—	Lectura fàcil
—	Descomptes
—	Apropa Cultura 
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